

大美中國

4日

香港·澳門

成人 (兩人同房價)

\$449/人



特色安排

連住2晚香港沙田四星酒店



服務精良

優秀中英文導遊服務

Day1

原居地Home/香港Hong Kong (HKG)

今日搭乘客機前往中國香港。

Today take a flight to Hong Kong.

住: 飛機上 On the flight

Day2

抵達香港Hong Kong (HKG)

今日抵達香港機場, 前往指定地點, 乘車前往酒店 (07:00am-11:00pm)。辦理入住後, 剩下時間由您自由安排。今天不含餐。(酒店下午15:00之後入住)

Arrival of Hong Kong, proceed to meeting point for the transfer to hotel (From 07:00am to 11:00 pm). After checking in, you have a free time for own leisure. There is no meal today. (Check in the hotel after 3:00 pm)

住: 香港麗豪酒店或同級Regal Riverside Hotel or similar

Day3

香港Hong Kong - 澳門Macao - 香港Hong Kong

早餐後, 前往澳門, 澳門名字來源於深受海員和漁民喜愛的女神“媽祖”。抵達澳門後, 參觀耗資3000萬澳門元興建的觀音蓮花苑, 然後前往澳門塔, 這裡您也可以自費登塔, 一覽澳門全景。午餐後, 繼續參觀媽閣廟, 大三巴牌坊, 議事亭前地。返回香港前, 您可在澳門賭場小試運氣。

After hotel breakfast, we will proceed with our Macau tour. The name of Macau is derived from the name of Chinese Goddess, popular with seafarers and fishermen, known as A-Ma or Ling Ma. We will first visit the Statue of Kun Lam, a construction of 20 meters tall made of bronze which costs almost US\$4 million. Continue to Macau Tower, where you have an option to board the observation deck of the tower. Visit A-Ma Temple, St. Paul's Ruins, Senado Square. Spend some time in Casino before transfer back to Hong Kong.

住: 香港麗豪酒店或同級Regal Riverside Hotel or similar

早/午

Day4

離開香港Hong Kong Departure (HKG)

早餐後, 乘坐酒店專線大巴前往香港國際機場, 行程結束。

After breakfast, take the hotel shuttle back to the airport for your onward flight. (Shuttle from 9:00-22:30)

早

2024年

天天發班, 2人起訂

(中國國內重大節假日期間, 請另詢價)

 成人
\$449

 12歲以下兒童
佔床
\$449

 12歲以下兒童
不佔床不含早
\$319

 單房差
\$120

加訂房 \$150 間/夜起

*以上團費按美金計算;
*元旦、聖誕、春節及其他當地重大節假日期間價格請另外諮詢。



香港



香港

your travel agent